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Ceacht college,

Sinds anderhalf jaar loopt de pilot met de verruiming van de winkelsluitingstijden in Bloemendaal
Het is duidelijk dat met name de grote supermarktketens, waaronder Albert Heijn, hiervan
gebruik maken. Het AH-filiaal in Bloemendaal is elke zondag geopend van I 1 :00 uur tot 20:00
uur. Het filiaal in Overveen van I I :00 uur tot l9:00 uur. Sinds mei vorig jaar is mijn omzet (en ik
vermoed die van collega-winkeliers ook) op zaterdag met 30% gedaald. Ook de omzet op
maandag is aanzienlijk minder. De oorzaak is duidelijk: de grote supermarkketens kunnen 7

dagen pãr week geopend zijn, omdat zij de middelen en goedkope arbeidskrachten hebben die
de kleine middenstanders iñ Bloemendaal zich niet kunnen veroorloven. lk noem dat oneerlijke
concurrentie. Dat omzetverlies is voor mij een belangrijk punt, maar wat ik nog belangrijker vind
is de sociale functie die de Bloemendaalse winkeliers hebben voor de oudere inwoners van
Bloemendaal en daaronder steeds vaker Alzheimerpatiënten. lk zal u I voorbeeld geven: ik heb
een vaste klant die al enige tijd aan Alzheimer ludt. Hij komt regelmatig boodschappen doen en

dat geeft hem enigszins een vast punt in zijn dagelUkse leven. Dat hij moet betalen voor de
boodschappen weit hij niet meer en dat is ook geen probleem, omdat wij dat in overleg met zijn
familie goed geregeld hebben. Deze vanzelfsprekende service zal u bij de filialen van het
beurgeñoteerde Ahold-concern niet aantreffen. De winkeliers in Bloemendaal werken allemaal
hard, inclusief de individuele service aan met name de oudere inwoners van Bloemendaal.
Maar van een gelijk speelveld is in Bloemendaal geen sprake meer. Als de kleinere winkeliers
straks zijn weg geconcurreerd, blijft van de sociale functie/cohesie niets meer over.

lk roep uw college dan ook op om te stoppen met de pilot en de AH-filialen in Bloemendaal en

Overveen alleen nog open te laten zijn op de reguliere koopzondagen.

Tot slot wil ik nogmaals een dringend doen op uw college om nu eindelijk een keer een start te
maken met de reñovatie van de Bloemendaalseweg. lk roep dit aljaren, maar ben blijkbaar de
enige in de woestijn. Steeds weer worden er andere prioriteiten gesteld, terwijl een goed

ingérichte winkelsiraat cruciaal is voor de ondernemers in Bloemendaal. lk voel me op dit punt al
jaren in de steek gelaten door de bestuurders van Bloemendaal en ik verzoek u dringend om dit
ônderwerp hoog op de bestuurlijke agenda te plaatsen en hiervoor in de begroting middelen voor
te reserveren.

Hoogachtend,


